

4. 教會將印製新的會友通訊錄，底稿在大堂後面的桌上，請弟兄姊妹來校正。另外加了一項緊急聯絡。(例如: 弟兄姊妹臨時生病，教會可以代為聯絡親友.)

Our church will be printing the latest members directory. A list is on the table in the back of the sanctuary. We ask all brothers and sisters to check your information and update with your latest information if there are any changes. In addition, we have added and request that all members provide an emergency contact, whom the church can contact in case of an emergency that requires a family member's attention.

5. 長執會決議: 教會如因緊急情況 (例如暴風雪,或停電等), 而無法舉行主日崇拜時, 將參照費郡公立學校的公告, 並在主日早晨 8:00 以前, 由長執同工按教會通訊錄, 以電話/ 短訊/ 電郵個別通知。

The BOD has concluded that if there is a need not to hold the Sunday Worship Service due to an emergency situation (such as inclement weather or power outage), we will follow the Fairfax County public school announcement and notify everyone of the church's closing before 8:00 am on Sunday.

6. 林俊哲長老於上個月(12 月)經由會員大會認可為本教會的續任長老, 教會將於 1 月 29 日崇拜後舉行按立儀式, 請弟兄姊妹為俊哲長老的事奉及家庭代禱。

Elder Simon Lin was reconfirmed as an Active Elder with new term at the church annual membership meeting in December. There will be an ordination service immediately after Sunday service on January 29th. Please pray for Elder Simon's serving and his family.

7. 教會將邀請 CCMC 英文組弟兄姊妹來一同慶祝農曆新年,

1 月 28 日 (星期六) 11:30am 愛宴, 每家帶菜聚餐, 請弟兄姊妹預留時間邀請全家 / 親朋好友踴躍參加。

Please mark your calendars and save the date to celebrate Chinese New Year with us on January 28, Saturday, 11:30am Potluck. We also invite CCMC EM group to celebrate with us.